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REUNIÓ DE LA MESA PER A LA REACTIVACIÓ D’ALCOI 

 

 

Dia: 13 de maig de 2020 
Inici: 17.15 hores 

Final: 18.40 hores 
 

La reunió se celebra per videoconferència, amb l’aplicació Cisco Webex Meetings i 
assisteixen en representació dels grups municipals: 
 
Antonio Francés Pérez Alcalde 

Jordi Valentí Martínez Juan Portaveu del grup municipal SOCIALISTA 

Juan Enrique Ruiz Doménech Portaveu del grup municipal PARTIDO POPULAR 

Màrius Ivorra Torregrosa Portaveu del grup municipal COMPROMÍS ALCOI 

Rosa María García González Portaveu del grup municipal  CIUDADANOS 

Aaron Ferrándiz Santamaría En substitució de Cristian Santiago de Jesús, 
portaveu del grup municipal PODEM 

Sandra Obiol Francés Portaveu del grup municipal GUANYAR ALCOI 

David Andrés Abad Giner Portaveu del grup municipal  VOX 

  Lirios García González                Regidora del grupo municipal PARTIDO POPULAR 

 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Voldria comentar una qüestió de funcionament de la Mesa per a la Reactivació d’Alcoi. 
Com vam dir quan vam parlar de la seua creació, no és una comissió informativa ni 
substitueix els fòrums de participació que ja tenim. És un fòrum de treball, d’arromangar-
se, de tractar accions a impulsar, d’arribar a acords i portar-los endavant. Ve a ser el que 
hem fet a la Junta de Portaveus amb temes com Reactiva Alcoi, que s’ha arribat a un 
document consensuat. 
 
PP i Vox han presentat preguntes com si fóra una comissió informativa, per fiscalitzar al 
govern. 
 

Podríem dir que la Mesa és un fòrum més informal, però més productiu, que treballa en un 
estudi per a saber l’impacte del coronavirus a la ciutat. Hem de tenir un estudi amb els 
indicadors necessaris, i cada grup aporta i recull inquietuds, i per a poder canalitzar 
ajudes. És una Mesa de treball conjunt, que busca acords si és possible, i considere que 
és millor fer-les de manera presencial. 
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Les preguntes del PP caldria passar-les a la comissió informativa; si no, també es carrega 
de feina els tècnics. A més, les vau presentar ahir i no hi ha forma de contestar-les. 
 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
Quan vam parlar de la fórmula per a la Mesa, vam comentar que podria haver-hi dues 
parts: una de control i una altra d’anàlisi de les propostes. Si no és així, portarem les 
preguntes a la comissió.  
 
ANTONIO FRANCÉS 

 

Sobre la conversió en zona de vianants, hui s’ha fet una reunió i Jordi us pot comentar el 
tema. Les altres són de dades, són preguntes a tècnics municipals. 
 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
Hem presentat preguntes sobre el cementeri; dins de la fase 1, com condicionar la ciutat a 
la nova realitat; sobre les bases de Reactiva Alcoi; sobre Reactiva Comerç… 

 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Algunes d’aquestes qüestions ara les comentarem. Hem de fixar les bases de l’estudi 
d’impacte socioeconòmic de la Covid-19 a Alcoi, tindre un document base on incloure una 
sèrie d’indicadors per a poder fer l’estudi plantejat per Guanyar Alcoi, Ciudadanos i un 
representant del sector empresarial. Tindre una foto fixa de l’impacte del coronavirus, 
veure com evoluciona per a poder orientar les polítiques i ajudes. En el bloc de l’ocupació 
i conjuntura laboral, caldria veure si la Direcció General de Treball ens facilita dades. 
 
 

MÀRIUS IVORRA 

 
Hem demanat aquesta informació sobre Alcoi i la comarca a la Conselleria. 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Caldria veure quants ERTO s’han tramitat i si els treballadors afectats es reincorporen a la 
feina o no, saber si salvem l’ocupació. A més, caldria tenir indicadors de l’activitat 
econòmica, exportacions i importacions, volum de facturació i inversions. Tenim dades de 
les ajudes d’emergència i la Renda Valenciana d’Inclusió. 
 
En la reunió de la setmana vinent hem d’intentar tancar els indicadors. Caldria demanar 
col·laboració a altres administracions, o fer alguna mena d’enquesta o estudi, per tenir 
dades fiables. 
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SANDRA OBIOL 

 
Tenim un Pla Estratègic amb molts indicadors disponibles. En principi, hauria d’estar i 
seria ideal tindre’l. Segons Aranza, no teníem pobresa. Hem de mirar les nostres fonts, el 
web de comerç, el tècnic ha de saber qui pot vendre on-line… 

 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Els indicadors cal d’adaptar-los, ja que uns han tingut incidència per la crisi de la Covid-19 
i altres no. 
 
 

MÀRIUS IVORRA 

 
Entenc el que diu Sandra. Podem agafar els indicadors del Pla Estratègic i posar també 
els que puguem aconseguir. 
 

 
LIRIOS GARCÍA 

 

Nosaltres hem fet una proposta d’indicadors, els més concrets i els que hem de buscar. 
És fonamental saber com anem a articular açò. 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
M’envieu les propostes i ho anem veient, anem incloent-hi propostes en el document base. 
 

 
SANDRA OBIOL 

 
Respecte de la proposta del PP, és important saber indicadors per sexe i edat, tots els 
que puguem per sexe i edat els hi inclouria. 
 
 

ANTONIO FRANCÉS 

 
Com més desenvolupada i segregada estiga la informació, millors conclusions en podrem 
treure. 
 
 

AARON FERRÁNDIZ 

 
(S’incorpora) Vull demanar disculpes, no sé què li ha passat a Cristian, jo tampoc no he 
pogut parlar amb ell. 
 
 
 

 
 
ANTONIO FRANCÉS 
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Les preguntes que són de comissió passaran a la comissió. Ací és un fòrum de propostes. 
 

 
AARON FERRÁNDIZ 

 
Hem plantejat que l’ampliació de la vorera de L’Alameda no té senyalització i si es 
poguera senyalitzar in situ, perquè la població puga saber que és per als vianants. 
Plantegem si està previst posar-hi cartells. 
 
 
MÀRIUS IVORRA 

 
Per part de Compromís, hem preguntat sobre la problemàtica de les terrasses. Ahir la 
policia va començar a revisar les terrasses, però hem pogut comprovar que hi ha bastant 
embolic tant per als hostalers com per als usuaris i volem saber quin dispositiu de control 
hi ha. 
 
Un altre tema que hem plantejat és l’administració electrònica, no es podia obtindre el 
certificat digital i genera problemes als ciutadans. 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Ja hi ha departaments que estan funcionant amb cita prèvia. 
 

 
MÀRIUS IVORRA 

 
Que s’anuncie perquè la gent no ho sap. 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Hem fet un directori de telèfons per a la cita prèvia.  
 
JORDI MARTÍNEZ 

 
Sobre convertir en zona de vianants, hui hem tingut una reunió, hem adaptat la proposta a 
la situació i ho hem avançat als comerciants. Una conversió en zona de vianants de Sant 
Nicolau i Sant Llorenç de divendres a la vesprada a diumenge. Es podrà arribar al 
Viaducte, la Bandeja tindrà doble sentit i es podrà accedir a la Zona Alta pel Parterre, el 
Gurugú i Sant Mateu. 
 
Hem acordat divendres i dissabte i falta decidir diumenge. 
El divendres, a partir de 20 o 20.30 hores, es convertiria en zona de vianants Sant Nicolau, 
compatible amb el pas de l’autobús durant tot el cap de setmana, mentre que Sant Llorenç 
podrà traure terrasses i guanyar espai per als vianants, fins al Jardí dels Reis Mags, Sant 
Francesc, Santa Rita i la Placeta de la Creu Roja també serà per a vianants. Dissabte al 
matí podrà passar l’autobús per Sant Llorenç i a la vesprada igual que divendres. 
Respecte del diumenge, els hostalers han demanat mig dia, per a esmorzars i dinars. 
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MÀRIUS IVORRA 

 
Aquest plantejament és similar al de 2012, tallar Sant Llorenç els caps de setmana. Vam 
tindre l’experiència i no va funcionar, ara no sabem com evolucionarà. Defensem convertir 
en zona de vianants per a sempre, no només el cap de setmana, i col·locar càmeres de 
control d’accés perquè entren els veïns. Si només convertim en zona de vianants Sant 
Nicolau i Sant Llorenç quedarà quasi com ja vam fer, va portar problemes i ara hem de 
veure com evoluciona. Hem d’anar més enllà, veure què podem plantejar i veure els 
reptes, i ara és el moment ideal, hi ha poc volum de cotxes. 
 

 
JORDI MARTÍNEZ 

 
Els comerciants hi estan d’acord, anem a veure si els veïns tenen alguna reticència. 
Respecte de la mesura que es posarà en marxa és una opció transitòria. És cert que ara 
és una bona data per a començar la conversió en zona de vianants, però la mesura que 
ara es posa en marxa és excepcional. Ara el que fem és ajudar que els vianants tinguen 
més espai i també les terrasses, però no és la solució definitiva. A més, és una oportunitat 
perquè el nou servei d’autobús tinga en compte la conversió en zona de vianants. 
 

 
MÀRIUS IVORRA 

 
Podeu vendre que ara és una fase provisional, però hem de saber què anem a fer, posar 
unes fases. Ens agradaria que s’haguera traslladat a la Mesa del Centre. 
 

 
JORDI MARTÍNEZ 

 
Açò no és la conversió en zona de vianants del centre, és una situació excepcional pel 
coronavirus. Anirem completant la conversió en zona de vianants, per a quan passe l’estiu 
aplicar-la totalment. 
 

 
MÀRIUS IVORRA 

 
 
En el seu moment va haver-hi gent en contra i es va muntar una plataforma, el dubte és si 
tornem a aplicar eixa mesura i tornem a tindre la mateixa problemàtica que vam tindre. 
Hem de fer-ho bé, la situació per als hostalers és molt delicada i em fa por vendre açò 
com a conversió en zona de vianants. Si ix malament, ho tornaríem a parar. 
 

 
JORDI MARTÍNEZ 

 
Volíem associar la conversió en zona de vianants a una campanya informativa perquè tots 
en conegueren els beneficis. Ara, amb aquesta situació excepcional, aprofitem per a 
posar en marxa les mesures que he comentat i afavorir una millor mobilitat urbana els 
caps de setmana. 
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ANTONIO FRANCÉS 

 
El que anem a fer ara és convertir en zona de vianants, però no és la conversió en zona 
de vianants del centre, cal diferenciar una cosa de l’altra. Anàvem a començar pel març el 
procés de conversió en zona de vianants, però el coronavirus ho ha impedit. Ara el que 
anem a fer són mesures per a afavorir els ciutadans, i la conversió en zona de vianants es 
farà de manera consensuada i ben explicada. 
 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
Es podria obrir la porta a altres barris, perquè no siga la conversió en zona de vianants del 
Centre. 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 

Estem mirant unes altres mesures, ara hem fet per a vianants el carril bus d’Alçamora, 
l’Alameda i Gil-Albert, i mobilitat estudia altres zones, carrers i places per a convertir en 
zona de vianants. 
 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
La mesura seria per a aquest cap de setmana? 

 
 

JORDI MARTÍNEZ 

 
Ens falta concretar el diumenge. Probablement el mal temps ho impedisca. Els primers 
interessats són els comerciants, almenys és la sensació que ens ha donat. En altres 
èpoques els comerciants tenien molta cautela, però hui la sensació és que volen que 
passe. 
 
 

JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
Amb quina figura legal, per evitar problemes? 

 
 
JORDI MARTÍNEZ 

 
Amb decret d’Alcaldia i situació excepcional. Demà tindrem el document. 
 
 
 

 
 
ANTONIO FRANCÉS 
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L’altra vegada va haver-hi un contenciós d’un veí perquè no es va fer un decret. Ara hi 
haurà decret. 
 
 
MÀRIUS IVORRA 

 
En les terrasses, com es farà el control?, perquè no passen les circumstàncies que han 
passat. 
 
 

ANTONIO FRANCÉS 

 
No han sigut tantes les circumstàncies, només algun cas concret que s’ha indicat. Els hem 
dit que l’Ajuntament serà generós si l’hostaler és responsable. Hem començat amb 
advertiments i, si no, passarem a sancions. El pitjor dia va ser el dilluns, preocupa el cap 
de setmana per si es perd la por. Hem de ser responsables i fer tots un esforç per complir 
les normes. Si van quatre persones passejant i es paren a parlar amb les persones que 
estan a la taula és problemàtic, però és qüestió de responsabilitat de cadascú de 
nosaltres. 
 
 

MÀRIUS IVORRA 

 
Tenim informació de botelló a Sant Antoni. Abans es veia molta policia, hi donaven voltes. 
Hem de mantindre una certa prudència i informar la gent. És el que necessitem ara mateix. 
 
 

ANTONIO FRANCÉS 

 
S’estan fent campanyes per complir les recomanacions. 
 
 

ROSA GARCÍA 

 
Sobre les terrasses, hi ha persones que em consulten els horaris de tancament, que si és 
a les onze de la nit o no. Lorena em va explicar molt clarament que no ha dit horaris per a 
les terrasses, i l’últim horari que han fixat és el de les onze de la nit, que el tècnic 
interpreta que és l’últim. 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
S’aplicarà l’horari existent per a les terrasses, que és fins a les 00.30 hores. Conselleria va 
dir que anava a regular horaris, però al final no. Fixem l’horari normal d’obertura del 
negoci. 
 

 
 

 
JORDI MARTÍNEZ 
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Vull apuntar que l’horari del bar no és el mateix que el de la terrassa, que en l’ordenança 
municipal és fins a les 00.30 hores. L’hostaler sap que hi ha horari de terrassa i d’interior. 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Demà estarà el decret amb l’horari de terrasses i compliment. 
 

 
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
En el tema de Reactiva Alcoi, quan n’eixiran les bases? 

 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Falten dos informes, un de suficiència financera que el fa Hisenda i serà ràpid. Quan 
estiguen els dos, podrem publicar les bases. També estem treballant amb la Diputació, 
que destinarà 6 milions d’euros a la província per a reforçar ajudes a autònoms i 
micropimes, i és absurd fer bases diferents als ajuntaments. Si ens donen 150.000 euros, 
que se sumen als 600.000 euros, és normal demanar les mateixes coses. Si tenim els 
informes, s’aprovaran la setmana pròxima. 
 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
Trobem a faltar senyalització als carrers respecte de caminar per la dreta i de la Policia 
Local amb megàfons en els cotxes. A més, podrien habilitar-se passos de vianants abans 
dels ponts, com es va fer al Pont de Sant Jordi quan es van fer obres. 
 

 
JORDI MARTÍNEZ 

 
Anem a utilitzar els mupis per a difondre la campanya. El problema és que els demanes 
aquesta setmana i els posen dimarts, i anem a senyalitzar algunes zones, per indicar per 
on creuar. També hi ha prevista alguna acció de comerç que ajudarà, s’utilitzaran tanques 
que no estan ocupades. Entre aquesta setmana i la que ve estarà instal·lada la informació. 
A més, Protecció Civil està repartint fullets amb les indicacions i em sembla que hi ha més 
gent que va per la vorera dreta. 
 
 

JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
A més del fullet, també reparteixen mascaretes. D’on són eixes mascaretes? 

 
 

JORDI MARTÍNEZ 

 
Hem rebut mascaretes de diferents llocs, de la Direcció General d’Emergències i la 
Subdelegació del Govern, i Subdelegació n'ha facilitat també a Policia Local i Nacional. 
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ANTONIO FRANCÉS 

 
Les de Creu Roja els les va facilitar directament Subdelegació. 
 
 

JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
Veiem un problema amb les bicis que van per damunt de la vorera. Hem plantejat la 
possibilitat de gastar el carril bus; però, si no, es pot veure alternativa. 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 

Ara circular per la calçada és el que és fàcil, amb el volum de trànsit que tenim. 
 

 
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
El carril dret del pont Francisco Aura es podria habilitar per a vianants. 
 
 

ANTONIO FRANCÉS 

 
És preferentment de bicis, però també de vianants. 
 
 

MÀRIUS IVORRA 

 
Va gent en els dos sentits. 
 

 

JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
La majoria utilitza l’esquerra. 
 

 
MÀRIUS IVORRA 

 
Falta un pas de vianants en baixar per les escales; si no, la gent ha de pujar fins a la 
rotonda i això no es fa. 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 
És un pont on no hi ha aglomeracions, perquè té una costera…, no és com en el de Sant 
Jordi o Cervantes. 
 

 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
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A més del tema dels gossos, també caldria reforçar la vigilància en les zones de 
supermercats, ja que la gent tira guants i mascaretes al carrer. 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 
La Policia Local fa mesos que porta una sobrecàrrega de treball. El problema dels gossos 
ja sabem quin és. 
 
 

JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
Que Lirios explique les propostes de Reactiva Comerç. 
 

 
LIRIOS GARCÍA 

 
Hem afegit unes qüestions al Reactiva Comerç perquè siga més eficient. En el punt 9 es 
parla de la signatura electrònica, però molts comerços no la tenen, i que es poguera 
presentar també per Registre. 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Ara ja sí que es pot per Registre, perquè estem en fase 1. Jo posaria que preferentment 
siga per la Seu Electrònica. La Cambra hi col·labora i cal incentivar que tinguen signatura 
electrònica. De tota manera, tots poden fer-ho a través d’ells o de les seues assessories, 
ja que la utilitzen perquè la necessiten per a les liquidacions. Podem aprofitar perquè es 
posen al dia. 
 
 
LIRIOS GARCÍA 

 
Si l’assessor cobra cada vegada 50 euros, no és viable. No hem de posar limitacions a la 
gent que volem ajudar. En el punt 10, és molta la documentació que es demana. No es 
podria eliminar? Van a espantar-se, quan l’ajuda és una quantitat xicoteta, no van a 
comprar-se un apartament. 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Si es pot reduir, es redueix. 
 

 
LIRIOS GARCÍA 

 
També hi ha molta burocràcia quan s’ha fet la compra. Amb els tiquets hauria de ser 
suficient. 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 
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Sí. 
 

 
LIRIOS GARCÍA 

 

En el punt dels terminis no em quadren, els 20 dies després de la publicació en el BOP 
per presentació de sol·licituds, sis mesos per a notificar la concessió de l’ajuda des que 
finalitza el termini de presentació, i un termini màxim de fins a l’1 d’octubre per a presentar 
la justificació. 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Sis mesos és el màxim per resoldre la subvenció, però la idea és resoldre en un mes, 
perquè no és complicat. 
 
 
LIRIOS GARCÍA 

 
Una altra cosa és tindre l’obligació de mantenir 4 anys els tiquets i voldria saber si això 
està supeditat a alguna normativa estatal o autonòmica. Caldria canviar la redacció del 
subapartat 3, fa la impressió d’un tallar i apegar. 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 
És el que marca Hisenda, però podem parlar amb Diego i veure què podem fer. És cert 
que nosaltres ja tindrem còpia dels tiquets. 
 

 
LIRIOS GARCÍA 

 
És important que siga àgil i que el comerciant no es tire arrere. Una altra cosa, ho saben 
les associacions de comerciants? 

 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Sí, vam tenir una reunió amb ACECA, Cambra de Comerç i Federació de Comerç. Qui no 
va poder estar, va ser FEDAC. 
 
 
SANDRA OBIOL 

 
Torne a dir el que es va dir en el Ple. Si no tenim calendari, ordre del dia i hora de termini, 
no sabrem què fer i no servirà. Hem de fer un calendari. 
 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 
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Sí que tindrem un calendari. El primer és tractar l’evolució de l’estat d’alarma, quines 
mesures cal adoptar i establir un calendari. Però és difícil fixar un calendari perquè la 
situació és molt canviant. Hi ha coses en les quals ja està treballant-se, com el Reactiva 
Alcoi. 
 

 
SANDRA OBIOL 

 
Si haguéssem tingut el diagnòstic, ens hagués servit. El calendari seria provisional, però 
és important en qüestions com Comerç, Educació, Festes…, és fonamental un calendari 
per a poder treballar. 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Em sembla correcte. Tindrem un calendari, però serà provisional, perquè hi ha molts 
interrogants. 
 

 
SANDRA OBIOL 

 
M’ha agradat això que és qüestió d’arromangar-se, i hem de veure com s’anuncien 
aquestes mesures, per visibilitzar-les i ser-hi participatiu, que poguera participar gent 
d’alguna associació. Això faria que la ciutadania sabera que estem treballant per millorar 
la situació. 
 
Per altra banda, ens agradaria que quan es done publicitat de les mesures, es reconega 
la participació dels grups polítics. A Ciudadanos se li reconeix que va ser proposta d’ells el 
tema de les banderes a mitja asta, a Podem se li reconeix una altra cosa, i hauríeu de 
reconéixer quan la resta de partits també hi participen. 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Demà tindreu un document amb totes les propostes que ens heu fet arribar, si s’accepten 
o no, si s’estudia, saber cada cosa com està. 
 
Us comente ara el tema de Festes. Fa dues setmanes ja li vaig traslladar al president de 
l’Associació de Sant Jordi la postura de suspendre les Festes fins a 2021 i la setmana 
passada li vaig traslladar que era una opció compartida per tots els grups de l’Ajuntament. 
Em va comentar que volia esperar a celebrar una reunió que tenia amb els primers trons i 
demà farem una roda de premsa en la qual es comunicarà la suspensió. Pel març es va 
comentar que estaven ajornades i que se celebrarien quan fóra possible. Parlar d’octubre 
mai no ha sigut oficial. 
 
 
ROSA GARCÍA 

 
Ens hem de felicitar tots pel tema de les Festes. I volia dir que el PP ha tingut dos 
portaveus en aquesta reunió. Nosaltres també hem fet propostes, si cadascú diu les 
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seues propostes, pot ser etern, i voldríem saber si les preguntes que hem presentat es 
tindran en compte per a la pròxima reunió o s’han de presentar una altra vegada? 
 

 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Les propostes s’incorporaran al document i anem treballant. 
 
 
AARON FERRÁNDIZ 

 
Volia comentar també la nostra proposta, que la recaptació de les multes per 
incompliments de les restriccions es destine a Serveis Socials. 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Això no es podrà fer perquè la recaptació de les multes va a una caixa comuna de la 
Policia Nacional, de Subdelegació. A més, se’n pagaran poques, perquè els tribunals ja 
n’han tombat algunes. 
 
 
AARON FERRÁNDIZ 

 
També caldria saber la situació de les empreses que tenen ERTOS, que se senten 
acompanyades. 
 
 

JORDI MARTÍNEZ 

 
Vull comentar que demà comença l’obra de Sant Francesc, acordada en la Mesa del 
Centre. Anirà de baix cap a dalt, i cada comerciant tindrà el contacte dels responsables 
per a resoldre dubtes o queixes.  
 
 
I, no havent-hi més assumptes per tractar, finalitza la sessió a les 18.40 hores.  



 
 
 
          
 

 
  REUNIÓN DE LA MESA PARA LA REACTIVACIÓN DE ALCOY 

 
 

Día: 13 de mayo de 2020 
 
Inicio: 17:15 horas 
 
Final: 18:40 horas 

 
 
 
 
La reunión se celebra por videoconferencia, con la aplicación Cisco Webex Meetings y 
asisten en representación de los grupos municipales: 
 
 
Antonio Francés Pérez                      Alcalde 
 
Jordi Valentí Martínez Juan               Portavoz del grupo municipal SOCIALISTA 
 
Juan Enrique Ruiz Doménech           Portavoz del grupo municipal PARTIDO POPULAR 
 
Màrius Ivorra Torregrosa                    Portavoz del grupo municipal COMPROMÍS ALCOI 
 
Rosa María García González             Portavoz del grupo municipal CIUDADANOS 
 
Aaron Ferrándiz Santamaría              En sustitución de Cristian Santiago de Jesús,         
                                                            portavoz del grupo municipal PODEMOS 
 
Sandra Obiol Francés                        Portavoz del grupo municipal GUANYAR ALCOI     
  
David Andrés Abad Giner                   Portavoz del grupo municipal VOX  
 
Lirios García González                       Concejala del grupo municipal PARTIDO POPULAR 
 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Quería comentar una cuestión de funcionamiento de la Mesa para la Reactivación de 
Alcoy. Como dijimos cuando hablamos de su creación, no es una comisión informativa ni 
sustituye los foros de participación que ya tenemos. Es un foro de trabajo, de 
arremangarse, de tratar acciones a impulsar, de llegar a acuerdos y llevarlos adelante. 
Viene a ser lo que hemos hecho en la Junta de Portavoces con temas como Reactiva 
Alcoy, que se ha llegado a un documento consensuado. 



 
PP y Vox han presentado preguntas como si fuese una comisión informativa, para 
fiscalizar al gobierno. 
 
Podríamos decir que la Mesa es un foro más informal pero más productivo, trabajando en 
un estudio para saber el impacto del coronavirus en la ciudad. Tenemos que tener un 
estudio con los indicadores necesarios, aportando cada grupo, recogiendo inquietudes, y 
poder canalizar ayudas. Es una Mesa de trabajo conjunto, buscando acuerdos si es 
posible, y considero que es mejor hacerlas de manera presencial. 
 
Las preguntas del PP habría que pasarlas a la comisión informativa, sino también se 
carga de trabajo a los técnicos. Además, las presentasteis ayer y no hay forma de 
contestarlas.                              
                                                                    
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
Cuando hablamos de la fórmula por la Mesa comentamos que podría haber dos partes: 
una de control y otra de análisis de las propuestas. Si no es así, llevaremos las preguntas 
a la comisión. 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Sobre la peatonalización hoy se ha celebrado una reunión y Jordi os puede comentar el 
tema. Las otras son de datos, son preguntas a técnicos municipales. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
Hemos presentado preguntas sobre el cementerio, dentro de la Fase 1, cómo 
acondicionar la ciudad a la nueva realidad, sobre las bases de Reactiva Alcoy, sobre 
Reactiva Comercio… 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Algunas de estas cuestiones ahora las comentaremos. Tenemos que fijar las bases del 
estudio de impacto socio económico de la Covid-19 en Alcoy, tener un documento base 
donde incluir una serie de indicadores para poder hacer el estudio planteado por Guanyar 
Alcoi, Ciudadanos y un representante del sector empresarial. Tener una foto fija del 
impacto del coronavirus, ver cómo evoluciona para poder orientar las políticas y ayudas. 
En el bloque del empleo y coyuntura laboral habría que ver si la Dirección General de 
Trabajo nos facilita datos. 
 
MÀRIUS IVORRA 
 
Hemos pedido esta información sobre Alcoy y Comarca a la Conselleria. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Habría que ver cuántos ERTE se han tramitado y si los trabajadores afectados se 
reincorporan al trabajo o no, saber si salvamos el empleo. Además, habría que tener 
indicadores de la actividad económica, exportaciones e importaciones, volumen de 
facturación e inversiones. Tenemos datos de las ayudas de emergencia y la Renta 
Valenciana de Inclusión. 



En la reunión de la semana próxima tenemos que intentar cerrar los indicadores. Habría 
que pedir colaboración a otras administraciones, o hacer algún tipo de encuesta o estudio, 
para tener datos fiables. 
 
SANDRA OBIOL 

 
Tenemos un Plan Estratégico con muchos indicadores disponibles. En principio tendría 
que estar y sería ideal tenerlo. Según Aranza no teníamos pobreza. Tenemos que mirar 
nuestras fuentes, la web de comercio, el técnico tiene que saber quién puede vender    
on-line…             
                                               
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Los indicadores hay que adaptarlos, puesto que unos han tenido incidencia por la crisis de 
la Covid-19 y otros no. 
 
MÀRIUS IVORRA 
 
Entiendo lo que dice Sandra. Podemos coger los indicadores del Plan Estratégico y poner 
también los que podamos conseguir. 
 
LIRIOS GARCÍA 

 
Nosotros hemos hecho una propuesta de indicadores, los más concretos y los que 
tenemos que buscar. Es fundamental saber cómo lo vamos a articular.  
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Me enviáis las propuestas y lo vamos viendo, vamos incluyendo propuestas en el 
documento base. 
 
SANDRA OBIOL 

 
Respecto a la propuesta del PP, es importante saber indicadores por sexo y edad, todos 
los que podamos por sexo y edad los incluiría. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Cuanto más desarrollada y segregada esté la información, mejores conclusiones 
podremos sacar. 
 
AARON FERRÁNDIZ 

 
(Se incorpora) Pedir disculpas, no sé qué le ha pasado a Cristian, yo tampoco he podido 
hablar con él. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Las preguntas que son de comisión pasarán a la comisión. Aquí es un foro de propuestas. 
 
 



AARON FERRÁNDIZ 

 
Hemos planteado que la ampliación de la acera de La Alameda no tiene señalización y si 
se pudiera señalizar in situ para que la población pueda saber que es peatonal. 
Planteamos si está previsto poner carteles. 
 
 
MÀRIUS IVORRA 
 
Por parte de Compromís hemos preguntado sobre la problemática de las terrazas. Ayer la 
policía empezó a revisar las terrazas, pero hemos podido comprobar que hay bastante lío 
tanto para los hosteleros como para los usuarios y queremos saber qué dispositivo de 
control hay.                             
 
Otro tema que hemos planteado es la administración electrónica, no se podía obtener el 
certificado digital y genera problemas a los ciudadanos. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Ya hay departamentos que están funcionando con cita previa. 
 
MÀRIUS IVORRA 
 
Que se anuncie porque la gente no lo sabe. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Hemos hecho un directorio de teléfonos para la cita previa.  
 
JORDI MARTÍNEZ 
 
Sobre peatonalizar, hoy hemos tenido una reunión, hemos adaptado la propuesta a la 
situación y lo hemos avanzado a los comerciantes. Una peatonalización de Sant Nicolau y 
Sant Llorenç de viernes por la tarde a domingo. Se podrá llegar al Viaducto, la ‘Bandeja’ 
tendrá doble sentido y se podrá acceder en la Zona Alta por el Parterre, Gurugú y Sant 
Mateu. 
Hemos acordado viernes y sábado y falta decidir domingo. 
El viernes, a partir de 20 o 20’30 horas, se peatonalizaría Sant Nicolau compatible con el 
paso del autobús durante todo el fin de semana, mientras que Sant Llorenç podrá sacar 
terrazas y ganar espacio peatonal, hasta el Jardín de Reyes Magos, Sant Francesc, Santa 
Rita, Placeta de la Cruz Roja también será para peatones. Sábado por la mañana podrá 
pasar el autobús por Sant Llorenç, y por la tarde igual que viernes. Respecto a domingo 
los hosteleros han pedido medio día, para almuerzos y comidas. 
 
MÀRIUS IVORRA 

 
Este planteamiento es similar al de 2012, cortar Sant Llorenç los fines de semana. 
Tuvimos la experiencia y no funcionó, ahora no sabemos cómo evolucionará. 
Defendemos peatonalizar para siempre, no solo el fin de semana, y colocar cámaras de 
control de acceso porque entran los vecinos. Si solo peatonalizamos Sant Nicolau y Sant 
Llorenç quedará casi como ya hicimos, trajo problemas y ahora tenemos que ver cómo 



evoluciona. Tenemos que ir más allá, ver qué podemos plantear y ver los retos, y ahora 
es el momento ideal, hay poco volumen de coches. 
 
  
JORDI MARTÍNEZ 

 
Los comerciantes están de acuerdo, vamos a ver si los vecinos tienen alguna reticencia. 
Respecto a la medida que va a ponerse en marcha es una opción transitoria. Es cierto 
que ahora es una buena fecha para empezar la peatonalización, pero la medida que 
ahora se pone en marcha es excepcional. Ahora lo que se busca es ayudar a que los 
peatones tengan más espacio y también las terrazas, pero no es la solución definitiva. 
Además, es una oportunidad para que el nuevo servicio de autobús contemple la 
peatonalización. 
 
 
MÀRIUS IVORRA 
 
Podéis vender que ahora es una fase provisional, pero tenemos que saber qué vamos a 
hacer, poner unas fases. Nos gustaría que se hubiera trasladado a la Mesa del Centro. 
 
JORDI MARTÍNEZ 

 
Esto no es la peatonalización del Centro, es una situación excepcional por el coronavirus. 
Iremos completando la peatonalización, para cuando pase el verano aplicarla totalmente. 
 
MÀRIUS IVORRA 
 
En su momento hubo gente en contra y se montó una plataforma, la duda es si volvemos 
a aplicar esa medida y volvemos a tener la misma problemática que tuvimos. Tenemos 
que hacerlo bien, la situación para los hosteleros es muy delicada y me da miedo vender 
esto como peatonalización. Si sale mal lo volveríamos a parar.  
 
JORDI MARTÍNEZ 

 
Queríamos asociar la peatonalización a una campaña informativa para que todos 
conocieran los beneficios. Ahora, con esta situación excepcional, aprovechamos para 
poner en marcha las medidas que he comentado y favorecer una mejor movilidad urbana 
los fines de semana. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Lo que vamos a hacer ahora es peatonalizar, pero no es la peatonalización del Centro, 
hay que diferenciar una cosa de la otra. Íbamos a empezar en marzo el proceso de 
peatonalización, pero el coronavirus lo ha impedido. Ahora lo que vamos a poner en 
marcha son medidas para favorecer a los ciudadanos, y la peatonalización se hará de 
manera consensuada y muy explicada. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
Se podría abrir la puerta en otros barrios, para que no sea la peatonalización del Centro. 
 
 



 
                                                                       
 
 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Estamos mirando otras medidas, ahora hemos hecho para peatones el carril bus de  
Alçamora, Alameda y Gil-Albert, y movilidad estudia otras zonas, calles y plazas para 
peatonalizar. 
 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
¿La medida sería para este fin de semana? 
 
 
JORDI MARTÍNEZ 

 
Nos falta concretar el domingo. Probablemente el mal tiempo lo impida. Los primeros 
interesados son los comerciantes, al menos es la sensación que nos ha dado. En otras 
épocas los comerciantes tenían mucha cautela, pero hoy la sensación es que quieren que 
pase.                                             
 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
¿Con qué figura legal, para evitar problemas? 
 
 
JORDI MARTÍNEZ 
 
Con decreto de Alcaldía y situación excepcional. Mañana tendremos el documento. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
La otra vez hubo un contencioso de un vecino porque no se hizo un decreto. Ahora habrá 
decreto. 
 
MÀRIUS IVORRA 

 
En las terrazas cómo se hará el control, para que no pasen las circunstancias que han 
pasado.  
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
No han sido tantas las circunstancias, sí algún caso concreto que se ha indicado. Les 
hemos dicho que el Ayuntamiento será generoso si el hostelero es responsable. Hemos 
empezado con advertencias y si no pasaremos a sanciones. El peor día fue el lunes, 
preocupa el fin de semana por si se pierde el miedo. Tenemos que ser responsables y 
hacer todos un esfuerzo para cumplir con las normas. Si van cuatro personas paseando y 



se paran a hablar con las personas que están en la mesa es problemático, pero es 
cuestión de responsabilidad de cada cual de nosotros. 
 
 
MÀRIUS IVORRA 

 
Tenemos información de ‘botellón’ en Sant Antoni. Antes se veía mucha policía, dando 
vueltas. Tenemos que mantener una cierta prudencia e informar a la gente. Es lo que 
necesitamos ahora mismo. 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Se están haciendo campañas para cumplir las recomendaciones. 
 
ROSA GARCÍA 

 
Sobre las terrazas, hay personas que me consultan los horarios de cierre, que si es a las 
once de la noche o no. Lorena me explicó muy claramente que no han dicho horarios para 
las terrazas, y el último horario que han fijado es el de las once de la noche, que el técnico 
interpreta que es el último. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Se aplicará el horario existente para las terrazas, que es hasta las 00’30 horas. 
Conselleria dijo que iba a regular horarios pero al final no. Fijamos el horario normal de 
apertura del negocio. 
 
JORDI MARTÍNEZ 
 
Apuntar que el horario del bar no es el mismo que el de la terraza, que en la ordenanza 
municipal es hasta las 00’30 horas. El hostelero sabe que hay horario de terraza y de 
interior. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Mañana estará el decreto con el horario de terrazas y cumplimiento. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
En el tema de Reactiva Alcoy, ¿cuando saldrán las bases? 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Faltan dos informes, uno de suficiencia financiera que lo hace Hacienda y será rápido. 
Cuando estén los dos podremos publicar las bases. También estamos trabajando con la 
Diputación, que va a destinar 6 millones de euros a la provincia para reforzar ayudas a 
autónomos y micropymes, y es absurdo hacer bases diferentes en los Ayuntamientos. Si 
nos dan 150.000 euros que se suman a los 600.000 euros, es normal pedir las mismas 
cosas. Si tenemos los informes, se aprobarán la próxima semana. 
 
 



 
                                                                     
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
Echamos en falta señalización en las calles respecto a andar por la derecha y a la Policía 
Local con megáfonos en los coches. Además, podrían habilitarse pasos de peatones 
antes de los puentes, como se hizo en el Puente de San Jorge cuando se hicieron obras. 
 
JORDI MARTÍNEZ 
 
Vamos a utilizar los mupis para difundir la campaña. El problema es que los pides esta 
semana y los ponen martes, y vamos a señalizar algunas zonas, para indicar por dónde 
cruzar. También hay prevista alguna acción de comercio que ayudará, se utilizarán vallas 
que no están ocupadas. Entre esta semana y la que viene estará instalada la información. 
Además, Protección Civil está repartiendo folletos con las indicaciones y me parece que 
hay más gente que va por la acera derecha. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
Además del folleto, también reparten mascarillas, ¿de dónde son esas mascarillas? 
 
JORDI MARTÍNEZ 

 
Hemos recibido mascarillas de diferentes lugares, de la Dirección General de 
Emergencias y la Subdelegación del Gobierno, y Subdelegación ha facilitado también a 
Policía Local y Nacional. 
 
ANTONIO FRANCÉS 

 
Las de Cruz Roja se las facilitó directamente Subdelegación. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 

 
Vemos un problema con las bicis que van por encima de la acera. Hemos planteado la 
posibilidad de utilizar el carril bus, pero si no se puede, ver alternativa. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Ahora circular por la calzada es lo fácil, con el volumen de tráfico que tenemos. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 
El carril derecho del puente Francisco Aura se podría habilitar para peatones. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Es preferentemente de bicis, pero también de peatones. 
 
 



MÀRIUS IVORRA 

 
Va gente en los dos sentidos.  
 
                                                                 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 

La mayoría utiliza la izquierda. 
 
MÀRIUS IVORRA 
 

Falta un paso de peatones al bajar por las escaleras, sino la gente tiene que subir hasta la 
rotonda y esto no se hace. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Es un puente donde no hay aglomeraciones, porque tiene una cuesta…, no es como San 
Jorge o Cervantes. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 

Además del tema de los perros, también habría que reforzar la vigilancia en las zonas de 
supermercados, puesto que la gente echa guantes y mascarillas en la calle. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
La Policía Local lleva meses con una sobrecarga de trabajo. El problema de los perros ya 
sabemos cuál es. 
 
JUAN ENRIQUE RUIZ 
 

Que Lirios explique las propuestas de Reactiva Comercio. 
 
LIRIOS GARCÍA 
 

Hemos añadido unas cuestiones al Reactiva Comercio para que sea más eficiente. En el 
punto 9 se habla de la firma electrónica, pero muchos comercios no la tienen, que se 
pudiera presentar también por Registro. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

Ahora ya sí se puede por Registro, porque estamos en Fase 1. Yo pondría que 
preferentemente sea por sede electrónica. La Cámara colabora y hay que incentivar que 
tengan firma electrónica. De todas maneras, todos pueden hacerlo a través de ellos o de 
sus asesorías, puesto que la utilizan porque la necesitan para las liquidaciones. Podemos 
aprovechar para que se pongan al día. 
 
LIRIOS GARCÍA 
 

Si el asesor cobra cada vez 50 euros no es viable. No tenemos que poner limitaciones a 
la gente que queremos ayudar. En el punto 10, es mucha la documentación que se pide.  



¿ No se podría eliminar? Van a asustarse, cuando la ayuda es una cantidad pequeña, no 
van a comprarse un apartamento. 
 
 
ANTONIO FRANCÉS  
 
Si se puede reducir, se reduce. 
 
LIRIOS GARCÍA 
 
También hay mucha burocracia cuando se ha hecho la compra. Con los tickets tendría 
que ser suficiente. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

Si 
 
LIRIOS GARCÍA 
 

En el punto de los plazos no me cuadran, los 20 días después de la publicación en el BOP 
para presentación de solicitudes, seis meses para notificar la concesión de la ayuda 
desde que finaliza el plazo de presentación, y un plazo máximo hasta el 1 de octubre para 
presentar la justificación. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Seis meses es el máximo para resolver la subvención, pero la idea es resolver en un mes, 
porque no es complicado. 
 
LIRIOS GARCÍA 
 

Otra cosa es tener la obligación de mantener 4 años los tickets y querría saber si esto 
está supeditado a alguna normativa estatal o autonómica. Habría que cambiar la 
redacción del subapartado 3, da la impresión de un cortar y pegar. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

Es lo que marca Hacienda, pero podemos hablar con Diego y ver qué podemos hacer. Es 
cierto que nosotros ya tendremos copia de los tickets. 
 
LIRIOS GARCÍA 
 
Es importando que sea ágil y que el comerciante no se eche atrás. Otra cosa, lo saben las 
asociaciones de comerciantes? 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

Sí, tuvimos una reunión con  ACECA, Cámara de Comercio y Federación de Comercio. 
Quien no pudo estar fue FEDAC. 
 
 
 



SANDRA OBIOL 
 
Vuelvo a decir lo que se dijo en el pleno. Si no tenemos calendario, orden del día y hora 
de finalizar no sabremos qué hacer y no servirá. Tenemos que hacer un calendario. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

Sí que tendremos un calendario. Lo primero es tratar la evolución del estado de alarma, 
qué medidas adoptar y calendarizar. Pero es difícil fijar un calendario porque la situación 
es muy cambiante. Hay cosas en las que ya está trabajándose, como Reactiva Alcoy. 
                                                         

 
SANDRA OBIOL 
 
Si hubiésemos tenido el diagnóstico nos hubiera servido. El calendario sería provisional, 
pero es importante en cuestiones como Comercio, Educación, Fiestas…, es fundamental 
un calendario para poder trabajar.  
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Me parece correcto. Tendremos un calendario pero será provisional, porque hay muchos 
interrogantes. 
 
SANDRA OBIOL 
 

Me ha gustado esto de que es cuestión de arremangarse, y tenemos que ver cómo se 
anuncian estas medidas, para visibilizarlas y ser participativo, que pudiera participar gente 
de alguna asociación. Esto haría que la ciudadanía supiera que estamos trabajando para 
mejorar la situación. 
 
Por otro lado, nos gustaría que cuando se dé publicidad de las medidas se reconozca la 
participación de los grupos políticos. A Ciudadanos se le reconoce que fue propuesta de 
ellos el tema de las banderas a media asta, a Podem se le reconoce otra cosa, y tendríais 
que reconocer cuando el resto de partidos también participan. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 

Mañana tendréis un documento con todas las propuestas que nos habéis hecho llegar, si 
se aceptan o no, si se estudia, saber cada cosa cómo está. 
 
Os comento ahora el tema de Fiestas. Hace dos semanas ya le trasladé al presidente de 
la Asociación de San Jorge la postura de suspender las Fiestas hasta 2021 y la pasada 
semana le trasladé que era una opción compartida por todos los grupos del Ayuntamiento. 
Me comentó que quería esperar a celebrar una reunión que tenía con los ‘primers trons’ y 
mañana haremos una rueda de prensa en la que se comunicará la suspensión. En marzo 
se comentó que estaban aplazadas y que se celebrarían cuando fuera posible. Hablar de 
octubre nunca ha sido oficial. 
 
ROSA GARCÍA 
 
Nos tenemos que felicitar todos por el tema de las Fiestas. Y quería decir que el PP ha 
tenido dos portavoces en esta reunión. Nosotros también hemos hecho propuestas, si 



cada cual dice sus propuestas, puede ser eterno, y querríamos saber si las preguntas que 
hemos presentado se van a tener en cuenta para la próxima reunión o se tienen que 
presentar otra vez. 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Las propuestas se incorporarán al documento y vamos trabajando. 
 
AARON FERRÁNDIZ 
 
Quería comentar también nuestra propuesta de que la recaudación de las multas por 
incumplimientos de las restricciones se destine a servicios sociales. 
 
 
ANTONIO FRANCÉS 
 
Esto no se podrá hacer porque la recaudación de las multas va a una caja común de la 
Policía Nacional, de Subdelegación. Además, van a pagarse pocas, porque los tribunales 
ya han tumbado algunas. 
 
AARON FERRÁNDIZ 
 
También habría que saber la situación de las empresas que tienen ERTES, que se 
sientan acompañadas. 
 
JORDI MARTÍNEZ 
 

Comentar que mañana empieza la obra de Sant Francesc acordada en la Mesa del 
Centro. Irá de abajo hacia arriba, y cada comerciante tendrá el contacto de los 
responsables para resolver dudas o quejas. 
 

 
Y no habiendo más asuntos para tratar, finaliza la sesión a las 18.40 horas. 
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